
Verslag vergadering 8 april 2023 

 

Aanwezig : 20 personen 

 

Opening door onze Voorzitter met het voorlezen van vorige verslagen. De Voorzitter gaf toelichting 

over de Ronde van Vlaanderen en daar word gevraagd wat we kunnen doen om onze sport te 

verbeteren en te promoten. 

Ook komt er een Ronde van Antwerpen waaraan onze fokkers kunnen deelnemen met vier dieren van 

hetzelfde ras over minstens drie wedstrijden. 

Financieel verslag 2022 was een beetje negatief wegens hogere onkosten, een van de reden is dat 

onze container van 20 ft niet meer mag vervoerd worden door de gemeente daarom is de 

goedkeuring gevraagd aan onze leden voor de aankoop van een 15 ft container. 

Tombola werd getrokken en dan werd het stilaan tijd om aan de spreekbeurt te beginnen door Guy 

Campo over de Speelderkes. 

Guy praat over de historiek en het begin van de speelderkes en over het showen van deze duif, de 

speelderkes behoord bij de ringslagers, een van de kenmerken is dat ervan de duiver word verwacht 

dat hij mooie kringen  boven zijn duivin maakt. Verder ga ik mij niet uitwijden omdat er in het laatste 

Neerhof een uitgebreid artikel staat over de Speelderkes. Guy had ook wat duifjes bij om zo de 

kenmerken te bespreken en er werd nog goed nagepraat en we waren weeral een beetje slimmer. 

Bedankt Guy 

    


